
 

 
Referat menighetsrådsmøte:  
Tidspunkt:    18.02.2025 kl. 19.00 
Sted:      Flå kirke 
 
Innkalt 
Navn Verv møtt forfall 
Jan Tore Vespestad Sogneprest X  
Ole Johannes Hindenes  X  
Aud Olaug Almås Engan  X  
Rikard Ljøkjell  X  
Svein Ofstad   X 
Oddvar Ljøkjell  X  
Ann Kristin Sandvik  X  
Brit Kristin Haltbrekken Bolland 1.vara  X 
Brian Sørmeland 2.vara X  
Frode Stenmo 3.vara X  
 

Åpning      v/Jan Tore Vespestad 

 
 
Sak 01/2025: Trosopplæringsplan v/Svanhild Christopine og Eirik 
   Jørgensen  

Svanhild og Eirik gjennomgikk Trosopplæringsplanen som skal gjelde for de fire neste 
årene for Flå menighet. Det er en grundig plan som viser alle aktiviteter som er planlagt, 
men som likevel åpner for å starte nye aktiviteter om det blir behov eller ønske. 

Menighetsrådet har nå fått presentert planen og kan vurdere om det er noe vi ønsker 
endret. Svanhild Christofie og Eirik vil komme tilbake senere til menighetsrådet for å 
vedta endelig plan. 

   

Sak 02/2025:  Markering nye gardiner 

Brit og Aud har hatt møtt med gardinkomiteen. De skal igjen møtes den 10. mars for å 
lage endelig plan for markering av de nye gardinene. 

 

Planen så langt: 



Det blir fest onsdag den 2. april kl. 18. Komiteen jobber med saken og innholdet og hvem 
som skal bidra med musikk etc. 
Ole melder inn reservasjon av kirka til kirkekontoret. 
Komiteen sender over program til Ann Kristin, som annonserer dette på Facebook. 
 
Finansiering av gardinene, oppfølging. 

Viser til sak 19/2024 

Sak 19/2024:   Eventuelt 

En sak meldt inn til eventuelt. 

Mette Moa Hugdal sitter i "gardinkomiteen", og hun informerte om status. De har innhentet tilbud fra leverandør på 
gardiner eks. moms og montering på kr. 47.000,-.  

Fargen ligner på de som er i benkene. Gardinene er flammehemmende og lystette. Det er planlagt gardiner på begge 
sider. 

 Finansieringen er uklar men klarert med kirkekontoret. En glipp har ført til at dette tiltaket ikke ligger i budsjettet for 
inneværende år.  

Gruppen arbeider videre med saken og innhenter tilbud på montering i tillegg. Kirkekontoret informeres om at vi kan 
forskuttere kostnadene hvis fellesrådet legger tiltaket inn på budsjettet for 2025 slik at det kan refunderes. Vi må be 
kirkekontoret kontakte biskopen og be om fortgang i saken fra deres side slik at tiltaket blir godkjent. Ole følger opp. 

Ole sender inn e-post til kirkekontoret for å forhøre seg om hva vi gjør videre. Så langt har 
menighetsrådet både fått regning og betalt regningen for de nye gardinene. Det er 
ønskelig at Fellesrådet tar kostnaden. 

 

Sak 03/2025:  Diakoniutvalget 

Det er behov for flere frivillige i diakoniutvalget for Flå. Diakon Tone Njøs utfordrer 
menighetsrådet til å skaffe flere frivillige til det arbeidet.  

Forslag til nye kandidater: 

Eldbjørg Engan – Aud utfordrer henne 
Berit Strengen – Ole hører med Margot 
Margot Bjørseth – Ole utfordrer henne 
Vårin Lillian Sørmeland – Brian utfordrer henne 
Anne Høyseth – Ole hører med Margot 
Vi følger opp saken videre i neste møte den 18. mars. 
 

Sak 04/2025:  Årsmelding og status regnskap 

Årsmøte er i kombinasjon med gudstjeneste 9. mars. Ole la frem utkast til årsrapport for 
2024. Det eneste som nå mangler er selve statistikken som viser antall gudstjenester, 
dåp, konfirmasjoner etc. Denne hentes fra hjemmesiden «kirka vår» og vil ikke være 
oppdatert med 2024 tall før slutten av mars. Under selve årsmøte, presenterer Ole 
årsmeldingen og Ann Kristin presenterer regnskap 2024.  



Sturla Mosand har tatt på seg oppgaven som revisor og vil ha revidert regnskapet før 
selve årsmøtet. 

Ann Kristin legger ut innkalling til årsmøte på FB. Årsmøtet har fast struktur, så 
programmet fra forrige år kan gjenbrukes. 

 

 

Sak 05/2025:  Årsstatistikk for 2025 

For 2024 har kirkekontoret levert inn årsstatistikk på vegne av oss. Nå ønsker 
kirkekontoret en endring på dette fra neste år.  

Jf. Jan Tore skal dette arbeidet gå bra, og vi vil få mye hjelp i å se på tallene som 
innleveres for 2024. Vi må bare sørge for å få dette fremlagt fra kirkekontoret. 

 

 

Sak 06/2025: Eventuelt 

 Info om tilsetting prest Hølonda  
 Menighetsrådet må huske å sende ut invitasjon til konfirmantfesten – pluss at vi 

må huske å booke lokalet (SFO lokalet på skolen). 
 

 

 

Neste møte 18.mars 2025 

 
  

 

 

 

 


